

新加坡-江苏省南通市港闸区投资合作洽谈会

Singapore-Nantong Gangzha Investment Promotion Conference

主办 Sponsor

江苏省南通市港闸区人民政府

Government of Gangzha District, Nantong Municipal
City, Jiangsu Province

承办 Organizer

新加坡中国商会

Singapore-China Business Association



谨定于 2014 年 08 月 1 日（星期五）假新加坡丽思卡尔顿美年酒店举办“新加坡-江苏省南通市港闸区投资合作洽谈会”，诚邀阁下光临指导！

“Singapore-Nantong Gangzha Investment Promotion Conference” will be held on 1st August 2014(Friday) at The Ritz-Carlton, Millenia Singapore, we sincerely invite you to attend the conference.

江苏省南通市地处中国美丽富饶的长江三角洲，是江苏省唯一的一个滨江临海的城市。港闸区位于南通市区中部，与中国经济最为发达的上海及苏南其它地区隔江相望，正在建设中的沪通铁路使港闸区充分融入“上海一小时经济圈”，未来乘城市轻轨到达上海仅需 38 分钟。港闸区总面积 134.23 平方公里，拥有 10 公里长江岸线，通扬运河、通吕运河穿境而过，港闸区依靠自身区位优势及科学的规划，以优惠的政策和高效的服务吸引了吉宝重工、三菱重工、欧尚集团等优秀龙头型企业入驻发展，成为南通市集先进制造业、现代服务业、新兴产业等为一体同步发展的综合型现代化新城。

Nantong municipal city of Jiangsu province locates in the beautiful Yangtze River Delta Region of China, it's the only city of Jiangsu province which is adjacent to both Yangtze River and Yellow Sea. Gangzha district is located in the central of the Nantong urban area, across the Yangtze River from China's most advanced Shanghai and southern area of Jiangsu province. The Shanghai-Nantong railway (under construction) brings Gangzha within Shanghai's "one-hour economic zone", it will be 38 minutes' travel time from Nantong to Shanghai by intercity railway in the future. The total area of Gangzha District is 134.23 km², it has 10km long Yangtze River riverbank, Tongyang canal and Tonglv canal run inside the district. Depends on the advantageous geographical location and scientific plan, Gangzha has attracted a lot of first class enterprises such as Keppel Heavy Industries, Mitsubishi Heavy Industries, Auchan Group etc. by preferential policies and high-performance government services, Gangzha is becoming a new modern and integrate city with advanced manufacturing, modern service industries and emerging industries etc. developing synchronously.

由南通市港闸区人民政府主办的“新加坡-江苏省南通市港闸区投资合作洽谈会”将更加详情深入与您探讨说明南通市港闸区的各项投资优惠政策及优势。

“Singapore-Nantong Gangzha Investment Promotion Conference” held by Nantong Gangzha District government will give you more details about the preferential policies and advantages for investment in Gangzha district.

报名咨询电话：新加坡中国商会 6298 3622 李艾嘉小姐

Application & Consulting number : Singapore-China Business Association 6298 3622 Ms Lee

新加坡-江苏省南通市港闸区投资合作洽谈会

Singapore-Nantong Gangzha Investment Promotion Conference

主办 Sponsor

江苏省南通市港闸区人民政府

Government of Gangzha District, Nantong Municipal
City, Jiangsu Province

承办 Organizer

新加坡中国商会

Singapore-China Business Association

会议详情: Details of the conference

日期: 2014年08月1日 (星期五)

Date: 1st August, 2014 (Friday)

时间: 下午四时正

Time: 16:00 PM

地点: 新加坡丽思卡尔顿美年酒店,
Chihuly Room 1 & 2

Venue: Chihuly Room 1&2, The Ritz-
Carlton, Millennia

服装: 办公服装

Dress: Business Dress

会议流程: Conference schedule

16:00pm 嘉宾登记

Guests register.

16:30pm 洽谈会正式开始

Beginning of conference

16:30pm 南通市港闸区人民政府致欢迎辞,
播放港闸区宣传片

Welcome speech by Gangzha District
government; broadcast the
introduction video of Gangzha
District.

17:00pm 新加坡中国商会副会长胡进胜致辞

新加坡制造商总会副会长李雪民致辞

17:15pm 新加坡吉宝介绍投资港闸经验

Experience instruction of Investment
in Gangzha by Keppel.

17:30pm 双方交流 Free communication.

18:00pm 晚餐招待会 Dinner reception.

登记表格

Register Form

请于 07 月 25 日前将登记表格传真至 62969492 或回复电邮登记, 谢谢!

Please send the form back by fax at number 62969492 or email for register
before July 25, thanks!

公司名称 Company Name			
出席代表 1 Representative 1		职务 Title	
出席代表 2 Representative 2		职务 Title	
地址 Address			
电话 Telephone		传真 Fax	
手机 Mobile		电邮 E-mail	